
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 11  

uveďte prosím do zasadacej miestnosti Petru Šutovú. Pokračujeme písmenom B. V tomto 

bode programu. Vítam vás, v podstate sa konštatujem, že ste úspešnou kandidátkou na 

funkciu sudcu z výberového konania na obsadenie siedmich miest sudcov na správny súd v 

Bratislave, ktoré sa konalo v dňoch piateho a 6. Decembra 2 0 2 4 a 9. Januára 2 0 2 5 na 

Správnom súde v Bratislave. Absolvovali ste prípravné vzdelávanie zamerané na osvojenie si 

praktických zručností potrebných na výkon funkcie sudcu a udelili ste súhlas s vymenovaním 

a s pridelením na správny súd v Bratislave. Kontrolná komisia číslo 2 jednomyseľne prijala 

návrh stanoviska, že u kandidátky na funkciu sudkyne Petry Šútovej nemala dôvodné 

pochybnosti o statočnosti jej majetku, nezistila, že by mala obchodné, majetkové alebo 

finančné vzťahy s osobami z prostredia organizovaného zločinu a nezistila také skutočnosti, 

ktoré by nasvedčovali tomu, že nespĺňa predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú 

záruku, že bude funkciu sudcu vykonávať riadne.  

Mali ste možnosť oboznámiť sa s podkladmi, áno.  

Rečník 14  

Chcete nám niečo povedať s týmto podkladom. Ďakujem, otváram rozpravu ku kandidátke.  

Rečník 11  

Dana Jelinková.  

Rečník 8  

Dobrý deň. Pani kandidátka, ja by som sa vás chcela opýtať, aký je váš názor na realizovanie 

mentálnej hygieny sudcov počas pracovnej doby na pracovisku? Ako sa staviate k takým 

nejakým predĺženým kávičkám, predĺženým obedom, rozoberaniu súkromných záležitostí a 

takým tým akože brejkom, ktoré, ktoré si niektorí vysvetľujú ako nejaké krátke prestávky v 

práci, ako sa k tomuto staviate. Dobrý deň, ešte raz ďakujem za otázku. Ja sa k tomu staviam, 

bohužiaľ, teda negatívne. Myslím si, že na pracovisku sa majú plniť povinnosti z pracovného 

času a využívať ten pracovný čas teda na plnenie povinnosti, ktoré z tej funkcie a práce plyn. 

Čiže nie som zástanca nejakých predĺžených kartičok a pod. aj by ste to kritizovali, pokiaľ by 

ste boli na takom súde, že by ste mali pocit, že sa tam vytvárajú takéto nejaké, že by ste mali 

pocit, že niekto pracuje menej alebo viac, aj by ste to nejak kritizovali, alebo by ste to prijali 

ako fakt, že každý nech si robí čo chce. V podstate, že tak ja som pôsobil aj na Krajskom súde 

v Bratislave, toho času na Najvyššom správnom súde.  

Čiže ľudia sme rôzni, niektorí aj takto trávia čas cez pracovnú dobu. Ja som skôr taký, 

povedal by som, nekonflitný typ, zdržanlivý, čiže ja sa venujem svojim pracovným 

povinnostiam a nejak tomuto nepridružujem. V každom prípade asi keby to prekročil nejakú 

únosnú mieru, tak by som sa pravdepodobne ozvala. Dobre, ďakujem.  

Rečník 11  

Ďakujem, Marián Fečík.  

Rečník 10  

Musím povedať, že pani doktorku poznám osobne, posledné 2 roky sa teda pravidelne 



každotýždenne stretávame, pretože je to asistentka v našom senáte 1 est, teda poznám ju aj po 

ľudskej stránke, poznám ju aj po odbornej stránke. Ak bude úspešná, jednoznačne bude 

chýbať, pretože to je veľmi šikovná právnička a ja verím, že bude aj veľmi šikovná sudkyňa a 

v podstate nadviažem aj na predchádzajúcu otázku pani doktorky Jelinkovej, pretože párkrát 

sme sa pokúsili plynulo presvišťať do našej senátnej niekoľkohodinovej porady na senátny 

obed, kde ako poznáte všetci sudcovia pri obede pracujeme. Aj tuná sme mienili za 

asistentkami ďalej rozoberať pracovné veci, no ale boli sme nejakým spôsobom negatívne 

vystríhaný pred tým, že ten obed by mal trvať maximálne pol hodinu, pretože administratíva, 

vrátane asistentiek má takto limitovanú tú možnosť. Takže išli sme na ten obed a prispôsobili 

sme sa tomu, bežali sme naspäť na súd, aby sme to stihli a teda naozaj takáto obava z 

nadmerného kávičkovania alebo nedostatočného dodržiavania pracovného fondu u nás v 

tomto rozsahu teda nehrozila, takže v podstate sme sa my ako sudcovia stali rukojemníkmi tej 

pracovnoprávnej úpravy asistentov.  

Rečník 11  

Ďakujem, faktická poznámka. Dana Jelinková. Potom aj ešte pružine.  

Rečník 8  

Ja sa ešte vysvetlím samu seba, dám k sebe dôvodovú správu. Ja som tu nie je. Artikulovala 

ako obavu voči vám, ako obavu vo vzťahu k tolerancii takéhoto javu, pretože z toho vznikajú 

rôzne sociálne situácie. Nie je celkom zdravého charakteru a ja osobne som typ sudcu, ktorý 

sa na takýchto akciách nezúčastňujem, pretože nás to nemám čas a považujem to za plytvanie 

času. Mňa štát neplatí za to, aby som sedela na káve a rozprávala sa.  

Rečník 11  

Ďakujem a ešte Pružinec.  

Rečník 5  

Ďakujem. Mne sa vaša odpoveď páčila a pochopila som zároveň aj otázku, pretože aj na 

našom súde je pomerne dosť sudcov, ktorí veľmi radi trávia, možnože sú tam potom do noci, 

čas po kanceláriách, kávičku, debatujú a že tej ako keby kvázi obhajoby kolegu Fejčíka som 

trošku prekvapená alebo sám hovoril, že využíva enormne prácu na doma cez týždeň, tak 

neviem, ako toto vie, až tak veľmi posúdi, čo kolegyňa robí, či kávičkuje, ne kávičku, keď 

hovorí, že radšej pracuje doma, ako sa zdržiava v budove súdu? Ja by som sa chcela opýtať, 

ale počkať, ja som vo faktickej, ešte stihnem, stihnem, stihnem. Dobre, čo si vy myslíte? Už 

som sa to pýtala aj vašich predchodcov, aké by mal alebo aké by nemal mať sudca vlastnosti. 

Sa zapnete, prosím vás, mikrofón, neni vás vôbec.  

Rečník 14  

Ďakujem veľmi pekne za otázku. Pokiaľ ide o vlastnosti, ktoré by nemal mať sudca, tak podľa 

môjho názoru paragraf tak paragrafový cez zákon alebo ustanovuje.  

Rečník 5  

Základné váš názor, neparagrafujte tu, prosím vás.  



Rečník 14  

Tak myslím si, že hlavne nebyť nezodpovedný, myslím, že to je také rozhodujúce, tá 

zodpovednosť.  

Rečník 5  

Dobre, ďakujem.  

Rečník 14  

Ku komu? Marián Fečík? Faktickú reakciu. Hej? Nech sa ti páči.  

Rečník 10  

Doplnil ešte. Áno, všetky rozsudky píšem doma práve preto, aby som nebol rušený a mal na 

to kľud, ale logicky každý týždeň idem na porady, zúčastňujem sa a pokiaľ som s pani 

kolegyňou bol v kontakte, tak na týchto poradách alebo pokiaľ chcel niečo iné konzultovať, 

vždycky sme sa vedeli dohodnúť. Preto si myslím, že viem posúdiť jej usilovnosť a 

vystupovanie, takže v tak.  

Rečník 11  

Ukončujem rozpravu, keďže do nej už nikto nie je prihlásený. Chcete? Na záver niečo uviesť? 

Pani kandidátka?  

Rečník 14  

Nie? Ďakujem.  

Rečník 11  

Dávam hlasovať o návrhu uznesenia o spĺňaní.  

Rečník 14  

Predpokladov sudcovskej spôsobilosti.  

Rečník 11  

Súdna rada Slovenskej republiky prijala v súlade s čl.  1 4 1 a ODS.  6. Písmeno B Ústavy 

Slovenskej republiky na základe návrhu kontrolnej komisie číslo 2 Súdnej rady Slovenskej 

republiky a po vykonaní dohľadu podľa §  2 7 HF zákona č.  1 8 5 z roku 2 00 2  Z. z. o 

Súdnej rade Slovenskej republiky a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Stanovisko Petra 

Šutová, kandidátka na funkciu sudcu, spĺňa predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú 

záruku, že funkciu sudcu bude vykonávať riadne. Hlasujme, prosím, teraz ďakujem. 

Hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej republiky, za hlasovalo 16, 

proti nebol nikto, nezdržal sa nikto. Pokračujeme hlasovaním o návrhu uznesenia v znení, 

Súdna rada Slovenskej republiky po prerokovaní návrhu kandidátky na vymenovanie do 

funkcie sudcu po a schvaľuje kandidátku Petru Šúthovú na vymenovanie za sudcu s 

pridelením na správny súd v Bratislave po B predkladá prezidentovi Slovenskej republiky v 

súlade s čl.  1 4 1 a ODS.  6 písmeno c Ústavy Slovenskej republiky návrh na vymenovanie 

Petry Šútovej za sudcu.  

Hlasujme, prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 16 prítomných pánov Súdnej rady 

Slovenskej republiky, za bolo 16, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté. 



Gratulujem a držím palce. Meškáme 2 hodiny, vážení, takže vám dávam 5 minút na 

hygienickú prestávku s tým, že 15, 50 tu budeme všetci sedieť.  

Rečník 14  

Hej? Po piatich minútach.  

 


